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Slovo starostky obce
Milí a váÏení spoluobãané, 

léto se ch˘lí ke konci, dûti zaãaly znova
chodit do ‰koly, v‰ichni uÏíváme posled-
ních sluneãn˘ch dní leto‰ního roku, majite-
lé zahrádek mají napilno se sklizní plodin.
Pfiirozen˘m tempem plyne i Ïivot v celé
na‰í obci. Pojìme se teì spoleãnû podívat
na nejzásadnûj‰í novinky z poslední doby. 

ZMùNA VE VEDENÍ OBCE
Dne 23. 6. 2021 se konalo zasedání zastu-

pitelstva obce, na kterém byla odvolána paní
místostarostka Bc. Radka Luxová. Na ná-
sledném zastupitelstvu obce konaném 2. 8.
2021 jsme zvolili nového místostarostu obce.
Stal se jím pan Ing. Tomá‰ Hájek. Radce Lu-
xové za dosavadní práci pro obec upfiímnû
dûkuji a pfieji jí mnoho úspûchÛ v osobním
i pracovním Ïivotû. Jejímu nástupci pak pfieji
hodnû energie a nápadÛ, které díky jeho zku-
‰enostem budou pfiínosem pro v‰echny
a tû‰ím se na na‰i spolupráci. 

K¤IÎOVATKA U BAZÉNU
Bûhem prázdnin zaãaly stavební práce na

roz‰ífiení komunikace u bazénu tak, aby tu
koneãnû mohly projet osobní auto a autobus
zároveÀ. V praxi to znamenalo roz‰ífiení sil-
nice na poÏadovanou ‰ífiku 5,5 metru. Po-
vedlo se. Spoleãnost Limpa s.r.o. stihla ode-
vzdat úpravu v termínu, stavba je úspû‰nû
zkolaudována a pfiipravena slouÏit. Úprava
nás vy‰la celkem na 498 702 Kã.

byl i do budoucna vyuÏíván SK Saharou
a zároveÀ byla zaji‰tûna moÏnost obãer-
stvení nejen pro sportovce samotné, ale
i pro ‰irokou vefiejnost. Proto obec vyhlásila
v˘bûrové fiízení na pronájem tûchto prostor.

V˘bûrové fiízení vyhrál pan Patrik Jurista
z Vûdomic, kter˘ od 1. 8. 2021 prostory Bist-
ra pfievzal a plnû je nám v‰em k dispozici se
‰irokou nabídkou obãerstvení.

VE¤EJNÁ PREZENTACE INVESTIâNÍCH
PROJEKTÒ - BESEDA S OBâANY

Spoleãnû s nov˘m místostarostou pro vás
pfiipravujeme besedu o plánovan˘ch investi-
cích v obci. Na besedû vám pfiedstavíme vi-
zualizace projektÛ, se kter˘mi vás seznámí
architekti, ktefií projekty pfiipravovali. Dozvíte
se, co nás k projektÛm vedlo, co bylo my‰-
lenkou kaÏdé investice  a mnoho dal‰ího.
Beseda se uskuteãní ve stfiedu 10. listopadu
v 18 hodin na obecním úfiadû. Tû‰íme se na
va‰e názory a spoleãnou debatu.

KULTURNÍ AKCE
I letos jsme se spoleãnû se‰li v rámci kul-

turní akce Sousedské louãení s létem. Akce
se velmi vydafiila - i díky v‰em, kdo pfiispûli
k její organizaci a zaji‰tûní. Dûkuji i v‰em,
kdo si udûlali ãas a dorazili. Vûfiím, Ïe jste si
na‰e spoleãné setkání uÏili naplno. Krátké
shrnutí pfiiná‰íme v ãlánku Sousedské lou-
ãení s létem.

VÁNOâNÍ TRHY 
A ROZSVÍCENÍ STROMEâKU

PfiestoÏe teprve vyhlíÏíme podzim a Vá-
noce se momentálnû zdají b˘t v nedohled-
nu, pojìme si trochu „zaplánovat“. Vánoãní
trhy jsme u nás v obci zatím vinou Covidu
mûli jen jednou. Loni nám to bohuÏel vzhle-

VELK¯ DÍK OBâANÒM VùDOMIC 
za finanãní pomoc Moravû

P¤ÍSTAVBA MATE¤SKÉ ·KOLKY
Doba covidová a její následky nám zne-

pfiíjemÀují Ïivot v mnoha ohledech. BohuÏel
zasáhly pomûrnû razantnû i v‰echno, co se
t˘ká stavebnictví. Co z toho plyne? Vinou
nedostatku materiálu i pracovních sil jdou
ceny v‰eho do extrémních ãísel. To se po-
depsalo i na plánované pfiístavbû na‰í M·.
Situaci samozfiejmû peãlivû sleduji. Spolu s
odborníky jsme konzultovali ve‰keré moÏné
varianty, jak náklady sníÏit. Zãásti se to po-
vedlo. Nicménû jsem oslovila odborníka
pfies dotace a spoleãnû jsme hledali moÏ-
nosti vyuÏití dotaãních penûz. To se nako-
nec povedlo. Následnû zastupitelstvo roz-
hodlo o vyuÏití dotaãních prostfiedkÛ k finan-
cování pfiístavby M·. K vypsání dotaãního ti-
tulu by mûlo dojít v pfií‰tím roce. 

ÚPRAVA CENTRA ZAVADILKY
Pamatovali jsme i na Zavadilku. Na zákla-

dû v˘bûrového fiízení jsme jako zhotovite-
le projektové dokumentace úpravy centra
Zavadilky vybrali pana Ing. Arch. Pavla
·ulce.  

ZÁZEMÍ SPORTOVNÍCH KLUBÒ - 
PRONÁJEM BISTRA

Ke konci roku 2020 uplynula doba vázaná
dotací k vyuÏití obãerstvovací ãásti budovy
Zázemí sportovních klubÛ v areálu na Saha-
fie. Dlouhodob˘m zájmem obce je, aby spor-
tovní areál Sahara vãetnû zázemí (kabiny)

V‰ichni jsme s velk˘mi obavami sledovali Ïivelnou pohromu, která
postihla oblast Jihomoravského kraje ve formû tornáda.

Od obãanÛ Vûdomic se bûhem jednoho odpoledne vybralo ne-
uvûfiiteln˘ch 105 914,-  Kã.  I v zastupitelstvu byl jednomyslnû schvá-
len finanãní dar 100 000,- Kã, kter˘ byl téÏ rozdûlen mezi ãtyfii nej-
postiÏenûj‰í obce.

âástka byla rozdûlena a odeslána obcím Hru‰ky, Moravská Nová
Ves, LuÏice a Mikulãice. 

Dûkuji paní Marii Hypské, Jaroslavû Wogurkové, Marii Vágnerové
a paní Vûnû Kutilové za v˘bûr penûz od obãanÛ a Jindfie Kikalové
za pomoc s organizací.             Jana Salcmanová, starostka obce 
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dem k situaci nevy‰lo. V‰echny nás to mr-
zelo, ale o to víc si drÏíme palce, aby to
letos bylo jinak, a my si mohli uÏít tu sprá-
vnou adventní atmosféru. Vánoãní trhy
vãetnû rozsvícení stromeãku plánujeme na
sobotu 27. listopadu 2021. Budeme se tû‰it,
Ïe se uvidíme v hojném poãtu a hlavnû ve
zdraví!

MIKULÁ·SKÁ NADÍLKA
Mikulá‰e s ãerty a andûly ani Covid neza-

stavil a i loni pro‰li celou obcí.  Ani letos tomu
nebude jinak. Hodné i ty zlobivûj‰í dûti uÏ se
mÛÏou zaãít tû‰it! Mikulá‰ se svou druÏinou
se u nás objeví v nedûli 5. prosince naveãer.
BliÏ‰í informace budou vãas zvefiejnûny.

Moc dûkuji v‰em, kdo pfiispíváte k lep‰ímu

Ïivotu v obci, aÈ uÏ pomocí pfii organizaci
akcí, zpûtnou vazbou, pokud nûco nefungu-
je, nebo tfieba tím, Ïe nejste lhostejní ke
svému okolí a umíte podat pomocnou ruku
tûm, kdo to právû potfiebují. 

Pfieji vám krásné podzimní dny!
Jana Salcmanová,

starostka obce

Novû zvolen˘ místostarosta obce
VáÏení spoluobãané,
dovolte mi, abych se Vám krátce pfiedsta-

vil jako novû zvolen˘ místostarosta a nastí-
nil svoje pfiedstavy o fungování a rozvoji
na‰í obce.

Nejdfiíve bych v‰ak chtûl podûkovat b˘va-
lé místostarostce, paní Bc. Radce Luxové,
za práci, kterou odvedla. Její zku‰enosti
s fungováním obecního úfiadu a znalost
úãetní problematiky obcí jsou devizou pro
práci celého zastupitelstva.

Nastoupit do funkce v prÛbûhu volebního
období není jednoduché. Velká podpora ze
strany zastupitelÛ mû v‰ak pfiesvûdãila na-
bídku pfiijmout.

Jak jsem jiÏ avizoval na vefiejném zastu-
pitelstvu pfied sv˘m zvolením, fungování za-
stupitelstva jako celku, je pro mû jedno-
znaãnou prioritou.

Máme pfied sebou fiadu úkolÛ, mnoho dÛ-
leÏit˘ch rozhodnutí a proto potfiebujeme
konstruktivní diskuzi uvnitfi zastupitelstva
i smûrem k vefiejnosti.

Mám pocit, Ïe se nám to v tomto volebním
období dafií. Diskutujeme, vûcnû se pfieme
o jednotlivé body, nûkdy se tfieba i pohádá-
me, ale v˘sledkem je vÏdy to nejlep‰í fie‰e-
ní pro Vûdomice. Jsem velmi rád, jak zastu-
pitelstvo jako t˘m pod vedením paní starost-
ky Jany Salcmanové funguje a jaká zde pa-

nuje atmosféra. V naprosté vût‰inû pfiípadÛ
jsme schopni se jednomyslnû shodnout na
v‰ech podstatn˘ch záleÏitostech na‰í obce.
Jak˘ je to rozdíl oproti situaci, která zde pa-
novala v minulém volebním období. A to mû
hodnû baví. Baví mû mûnit vûci k lep‰ímu,

spojovat lidi a nûco nového vytváfiet.
Vzhledem k mé více jak 20-ti leté praxi

v podnikov˘ch financích globální korporace,
fiízení men‰ích i vût‰ích t˘mÛ lidí a projektÛ,
ale i zku‰enosti z pozice jednatele nûkolika
spoleãností, dává odpovûì na otázku, kte-
r˘m oblastem bych se v pozici místostaros-
ty rád vûnoval. Jsou to logicky oblasti obec-
ních financí a úãetnictví, smluv s obchodními
partnery obce, jednání s úfiady, vyjednávání
s dodavateli, koordinace investiãních projek-
tÛ. Ve v‰ech tûchto oblastech se budu sna-
Ïit b˘t dobr˘m zástupcem obce a podporo-
vat, respektive vhodnû doplÀovat paní sta-
rostku.

Jsem pfiesvûdãen, Ïe kaÏdá obec se musí
rozvíjet, mûnit se. Nelze ustrnout v minulos-
ti a jen vûci udrÏovat. Pfiirozen˘, organizo-
van˘ a promy‰len˘ rozvoj obce ve v‰ech ob-
lastech Ïivota je nûco, co podporuji a do bu-
doucna podporovat budu. Kvalitní urbanis-
tické projekty, podpora místních spolkÛ, kul-
tury, sportu a samozfiejmû ochrana Ïivotní-
ho prostfiedí, jsou aktuální oblasti, které
v zastupitelstvu fie‰íme a mají mojí plnou
podporu. Jsou to oblasti, které jsou nejen
pro mû osobnû, ale i pro fiadu na‰ich spolu-
obãanÛ, hodnû dÛleÏité. Vûfiím, Ïe pokud se
nám spoleãnû podafií je zlep‰it a zrealizovat,
bude se nám u nás ve Vûdomicích Ïít zase
o nûco lépe.

Ing. Tomá‰ Hájek, MBA
místostarosta obce

Systém v˘bûru poplatkÛ za komunální odpad v roce 2022 v na‰í obci
Souãasn˘ systém v˘bûru poplatkÛ za ko-

munální odpad v na‰í obci je, bohuÏel, podle
platné právní úpravy, poãínaje 1.1.2022, ne-
povolen˘.

Je proto nezbytné nejpozdûji do konce to-
hoto roku pfiijmout novou obecnû závaznou
vyhlá‰ku a systém v˘bûru poplatkÛ sladit s
aktuálnû platnou právní úpravou.

Poplatky za komunální odpad jsou upra-
veny zákonem ã. 565/1990 Sb., o místních
poplatcích, ve znûní pozdûj‰ích pfiedpisÛ.
Podle § 10d odst. 1

Zákona o místních poplatcích jsou poplat-
ky za komunální odpad moÏné vybírat dvo-
jím zpÛsobem:
a) poplatek za obecní systém odpadového

hospodáfiství - zjednodu‰enû platba za

osobu
b) poplatek za odkládání komunálního od-

padu z nemovité vûci - zjednodu‰enû
platba dle skuteãného objemu komunál-
ního odpadu

Obec mÛÏe pro poplatkové období zavést
pouze jeden z tûchto poplatkÛ a kaÏdá obec
rozhoduje samostatnû o tom, jak˘ z poplat-
kÛ si zvolí.

Vzhledem ke skuteãnosti, Ïe firma FCC
BEC, s.r.o. sváÏející komunální odpad v na‰í
obci neumí zmûfiit objem komunálního od-
padu za jednotlivého poplatníka, je poplatek
za odkládání komunálního odpadu z nemo-
vité vûci (b) u nás neaplikovateln˘. Z tohoto
dÛvodu pfiejdeme od nového roku na nov˘

Chcete b˘t informováni o dûní v obci?
... za‰lete svoji e-mailovou adresu na: podatelna@vedomice.cz

systém - Poplatek za obecní systém odpa-
dového hospodáfiství spoãívající ve stanove-
ní místního poplatku vybíraného za:

a) Osobu s trval˘m pobytem v obci
b) Nemovitost bez trvalého pobytu

V˘‰i poplatku si urãuje obec sama a mÛÏe
se pohybovat v rozmezí 0 - 1.200
Kã/osoba/rok. O konkrétní v˘‰i poplatku bu-
deme diskutovat na nejbliÏ‰ím vefiejném za-
stupitelstvu. Snahou zastupitelstva bude za-
chovat souãasnou v˘‰i poplatkÛ, byÈ bude
vybírána v jiné struktufie a zároveÀ nezvy‰o-
vat doplatek obce za odpad, kter˘ byl v roce
2020 ve v˘‰i 421.712 Kã.

Ing. Tomá‰ Hájek, MBA
místostarosta obce
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VáÏení spoluobãané,
dovolte mi krátk˘ úvod
této stránky v na‰ich
Vûdomick˘ch novinách.

V roce 2018 pfii prvním zasedání nové-
ho zastupitelstva se v‰ech 11 ãlenÛ jed-
nomyslnû shodlo na základní koncepci
obsahu a vydávání Vûdomick˘ch novin.
Jednoznaãnû jsme se zavázali nevydávat
ãlánky osobního a politického charakteru.
Na celkov˘ obsah dohlíÏí neformální tfií-
ãlenná „Redakãní rada“ sloÏená ze zá-
stupcÛ v‰ech tfií obãansk˘ch uskupení za-
stoupen˘ch v zastupitelstvu obce. 

S politováním musím konstatovat, Ïe
zrovna paní Bc. Radka Luxová, která je
souãástí této rady, si s odkazem na Tisko-
v˘ zákon a pfies nesouhlas ostatních
ãlenÛ redakãní rady, prosadila vydání
ãlánku vyjadfiující její osobní názor.

ProtoÏe ctíme demokratické principy,
zákony a svobodu slova, rozhodli jsme se
ãlánek uvefiejnit. Abychom zachovali prin-
cip spravedlnosti, bylo následnû umoÏnû-
no vyjádfiení i paní starostce.

Dûkujeme za pochopení.
Ing. Radek ·mejkal, Marie Hypská

ãlenové redakãní rady

■  ■  ■ 

Vyjádfiení starostky obce
k odvolání místostarostky
Bc. Radky Luxové

Na vefiejném zasedání zastupitelstva
obce Vûdomice konaném dne 23. 6.
2021 byla ze své funkce odvolána mís-
tostarostka obce, paní Bc. Radka Lu-
xová. Ráda bych vám, milí spoluobãané,
detailnûji vysvûtlila dÛvody a okolnosti to-
hoto kroku. 

Od zaãátku mého pÛsobení v pozici sta-
rostky Vûdomic prosazuji pfii fie‰ení obec-
ních záleÏitostí naprostou transparent-
nost, otevfienost v jednání a princip pfied-
vídatelnosti dal‰ích krokÛ. Z tûchto dÛvo-
dÛ jsem pfied vefiejn˘m zasedáním svola-
la pracovní jednání v‰ech zastupitelÛ, kde
jsem je seznámila s dÛvody návrhu na od-
volání paní místostarostky. KaÏd˘ z pfií-
tomn˘ch zastupitelÛ se následnû svobod-
nû, dobrovolnû a zcela v souladu se zá-
konem rozhodl, jak bude hlasovat. 
Hlasování dopadlo takto:
8 zastupitelÛ obce hlasovalo pro odvo-
lání paní místostarostky,
2 zastupitelé byli proti odvolání,
1 zastupitel se hlasování zdrÏel.

Z v˘sledkÛ hlasování je zfiejmé, Ïe mezi
obãany fiádnû zvolen˘mi zastupiteli v˘raz-
nû pfievládl názor pro odvolání paní mís-
tostarostky z její funkce. Nejedná se
o tûsn˘ v˘sledek, kde by rozhodoval tfieba
jen jeden jedin˘ hlas. Ale zfietelnû, velkou
vût‰inou zastupitelstva, vyjádfien˘ názor.
Dûkuji zastupitelÛm za mou v˘raznou

podporu. Stejnû jako ve vût‰inû hlasování
bûhem tohoto volebního období jsme
schopni se na dÛleÏit˘ch vûcech domluvit
velkou vût‰inou. 

V˘sledek hlasování beru jako potvr-
zení faktu, Ïe zastupitelstvo uznalo dÛ-
vody pro odvolání místostarostky za
velmi závaÏné a jako celek hlasovalo
pro mÛj návrh.

Tolik fakta a nyní dovolte pár slov k pfií-
ãinám této situace. Pracovní kolektiv
obecního úfiadu je u nás ve Vûdomicích
mal˘. O to intenzivnûj‰í je spolupráce
mezi námi. Je proto naprosto nezbytné,
aby kvalita spolupráce, vzájemná dÛvûra
a schopnost se plnohodnotnû zastoupit
byla znatelnû vy‰‰í neÏ ve vût‰ích kolekti-
vech. BohuÏel v poslední dobû vzájemná
dÛvûra a spolupráce s paní místostarost-
kou nebyla vÏdy stoprocentní.

V prÛbûhu posledních nûkolika mûsícÛ
se zaãaly objevovat mezi námi nepfiehléd-
nutelné potíÏe v komunikaci a bûhem spo-
leãné práce pfii fie‰ení obecních záleÏitos-
tí. Z poãátku jsem tûmto signálÛm nevû-
novala vût‰í pozornost. Ale postupem
ãasu jsem si uvûdomila, Ïe je nezbytné
zaãít tento problém fie‰it. 

Uvedu alespoÀ dva konkrétní pfiíklady.
Jak jsem si mûla vysvûtlit událost, kdy po
neúspû‰ném jednání hrozící vyústit
v soudní spor mezi na‰í obcí a místním
obãanem se tento obãan objeví v dopro-
vodu paní místostarostky v archivu obce,
aniÏ by o tom byl proveden oficiální záz-
nam? Velmi závaÏnou z pohledu dÛvûry
byla pro mû i ta skuteãnost, Ïe si Kontrol-
ní v˘bor zastupitelstva vyÏádal provedení
auditu práce paní místostarostky. Tyto
a fiada dal‰ích událostí, mû donutily pfie-
stat zavírat oãi pfied realitou a zaãít jednat.

Je nutné pfiipomenout, Ïe v˘hradnû sta-
rosta obce nese hlavní odpovûdnost za
fungování obecního úfiadu. Je zfiejmé, Ïe
bez podpory nejbliÏ‰ího okolí nemÛÏe sta-
rosta bezchybnû plnit své úkoly. V situaci,
kdy se starosta nemÛÏe bezv˘hradnû
spolehnout na svého místostarostu, je ãas
na zmûnu. Úplná ztráta dÛvûry je z mého
pohledu absolutním dÛvodem k ukonãení
spolupráce.

Za okolností, které jsem jiÏ uvedla,
jsem nebyla schopna ani ochotna nést
ve‰kerou odpovûdnost za dûní na
úfiadû. Proto jsem zastupitelstvu obce
navrhla paní místostarostku na nejbliÏ-
‰ím jednání zastupitelstva odvolat.

Vûfiím, Ïe tuto nepfiíjemnou a osobnû
citlivou záleÏitost spoleãnû zvládneme
a do budoucna budeme v zastupitelstvu
opût fungovat jako v˘born˘ t˘m. Byla by
opravdu ‰koda zahodit tfii roky úspû‰né
spolupráce, které pfiinesly viditelné v˘-
sledky. 

Já osobnû udûlám pro úspûch na‰í bu-
doucí spoleãné práce pro obãany Vûdo-
mic maximum.       

Jana Salcmanová, 
starostka obce

■  ■  ■ 

OKÉNKO b˘valé 
místostarostky obce 

VáÏení spoluobãané,  uÏ je to tak.
Z OKÉNKA místostarostky, které ve Vûdo-
mick˘ch novinách pí‰u od svého zvolení
v roce 2018, je dnes OKÉNKO b˘valé
místostarostky obce. Ano. Na zasedání
zastupitelstva obce Vûdomice dne
23.6.2021 jsem byla odvolána z funkce
místostarostky obce. A protoÏe se po obci
‰ífií rÛzné konspiraãní teorie o tom, ãeho
jsem se dopustila, vÛãi kter˘m se musím
dÛraznû ohradit, povaÏuji za nutné zvefiej-
nit svÛj pohled na vûc.

V této obci jsem se narodila a Ïiji zde
dosud. Je proto samozfiejmé, Ïe tu znám
mnoho lidí. SousedÛ, ktefií dobfie znají
mne i mou rodinu. Lidí, na jejichÏ názoru
mi záleÏí. Lidí, ktefií mû do zastupitelstva
obce volili a vûfiili mi. Vûfiili, Ïe budu hájit
jejich zájmy. 

A o to se stále snaÏím. I kdyÏ se mé ná-
zory nûkdy li‰í od názorÛ nûkter˘ch dal-
‰ích zastupitelÛ. Ale od toho jsem zastupi-
telka, abych vyjadfiovala svÛj názor. 

Navíc se vzhledem ke své práci (jiÏ fiadu
let pracuji v administrativû jiné obce)
dobfie orientuji v mnoha oblastech fungo-
vání a hospodafiení obce. To jsem pova-
Ïovala za velkou v˘hodu pfii své kandida-
tufie na místostarostku. Odmítla jsem v‰ak
nabídku starostky obce, b˘t místostarost-
kou na pln˘ úvazek a ponechala jsem si
své zamûstnání. Práci místostarostky
jsem fiádnû vykonávala ve svém volném
ãase (po práci, o víkendech a dovole-
n˘ch), tak, jak je tomu v mnoha dal‰ích
obcích. Vzhledem k charakteru své práce,
nebyl pro mû nikdy problém úãastnit se
rÛzn˘ch jednání, kdykoliv bylo tfieba.

Proto mû pfiekvapila nabídka, abych
ãást sv˘ch povinností místostarostky pfie-
dala novû pfiijímané pracovnici na úfiadû.
Odmítla jsem s tím, Ïe svou práci dûlám
ráda a nemám problém své úkoly vãas
plnit.

Pak se nûjakou dobu zdálo, Ïe v‰e fun-
guje. Vãetnû komunikace se starostkou
obce.

AÏ 23. ãervna tohoto roku jsem pfii‰la
na úfiad a zjistila jsem, Ïe nemám pfiístup
ke sv˘m dokumentÛm na poãítaãi a paní
starostka mû poÏádala, abych odstoupila
z funkce místostarostky. Odpovûdûla
jsem, Ïe k odstoupení není Ïádn˘ dÛvod.
NaãeÏ starostka poÏádala zastupitele,
aby mû odvolali. Na veãerním jednání za-
stupitelstva obce jsem byla odvolána. 

A dÛvod? 
Dodatek smlouvy o pronájmu Zázemí

sportovních klubÛ mezi Obcí Vûdomice
a SK Sahara Vûdomice z roku 2015. Paní
starostka podle toho, co mi sdûlila, naby-
la dojmu, Ïe jde o falzifikát a nechala vy-
hotovit odborné posouzení. Z diskuse
mezi nûkter˘mi zastupiteli vyplynulo, Ïe
pr˘ bylo vyneseno razítko z obecního
úfiadu a spolu se sportovci a b˘val˘m sta-
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(Pokraãování na následující stranû)

Opût mÛÏeme fiíct, Ïe jsme ve ‰kolce nezaháleli
VáÏení ãtenáfii,
dal‰í ãást roku je za námi a my s klidn˘m srdcem mÛÏeme opût

fiíct, Ïe jsme ve ‰kolce nezaháleli. I pfies ve‰kerá uzavfiení a vydaná
opatfiení Ministerstva zdravotnictví, jsme s dûtmi zaÏili pestré a zá-
bavné dny. Na konci roku jsme si je‰tû stihli uÏít sluníãka....poãasí
nám pfiálo, tak jsme co nejvíce ãasu trávili na zahradû a v lesíku. 

Pfied prázdninami jsme se pustili do úklidu lesa. Pfii mytí venkov-
ní kuchyÀky se zapojily pfiedev‰ím malé maminky. Tatínky vÛbec ke
své práci a pfiedev‰ím ke dfiezÛm, pln˘ch vody, nepustily. Proto mu-
seli tatínkové vyjet „do práce“. Oprá‰ili své fiidiãské dovednosti a vy-
sbírali po lese ve‰keré kameny do sv˘ch koleãek a náklaìákÛ, které
by nás mohly ohroÏovat pfii hraní v lesíku. Odmûna byla pro v‰ech-
ny sladká - jahodová dfieÀ. 

Sladké poku‰ení míváme ve ‰kolce ãasto. Vytvofiili jsme si ve tfiídû
„Palaãinkárnu“, upekli palaãinky a kaÏd˘ si mohl palaãinku pfiizpÛ-
sobit dle své chuti. Nûkdo si mazal pouze marmeládou nebo lotus-
kov˘m máslem, dal‰í ozdobili jahodou, borÛvkami a bíl˘m jogurtem.
To v‰e samozfiejmû za pfiísného dodrÏování hygienick˘ch pravidel
:). 

Tímto jsme se snaÏili zpestfiit konãící docházku do M· i na‰im
pfied‰kolákÛm. A aby si to je‰tû více uÏili, odjeli jsme si zasportovat
do zábavného parku - Mirakulum. V‰ichni, bez ohledu na vûk, si pfii-
‰li na své...dûti na skluzavkách a trampolínách, paní uãitelky na pro-
vazov˘ch drahách a v bludi‰ti. Tento v˘let absolvujeme s dûtmi
kaÏd˘ rok, protoÏe víme, Ïe na‰e dûti umí dodrÏovat daná pravidla
a jsou poslu‰né. VÏdy jsme se vrátili se v‰emi, aniÏ by se nám
nûkdo zatoulal ãi zranil :).

......A pak byly prázdniny a ‰kolka se zavfiela.... V‰ichni jsme si
uÏívali sluneãného poãasí, které bylo jako na houpaãce. Nûkdo ra-
dûji odjel k mofii, nûkdo, vzhledem ke komplikovanému testování,

rostou bylo podle nich zneuÏito. „Kdo jin˘
by to udûlal?“  

Aã jsem prohlásila, Ïe to, z ãehoÏ jsem
byla nafiãená, jsem neudûlala a ani nevi-
dím dÛvod, proã bych nûco takového dû-
lala, byl podán návrh na mé odvolání.

PfiestoÏe na pracovním zasedání, které
pfiedcházelo vefiejnému zasedání zastupi-
telstva obce, byly uvedeny v˘‰e uvedené
skuteãnosti jako dÛvody pro mé odvolání,
paní starostka uvedla pfii vefiejném zase-

dání zastupitelstva dÛvod mého odvolání
v podobû osobních dÛvodÛ a dlouhodo-
bou nedÛvûru k mé osobû. 

V usnesení z jednání zastupitelstva
obce bylo uloÏeno starostce ve vûci do-
datku smlouvy o pronájmu podat trestní
oznámení na neznámého pachatele.
V souãasné dobû probíhá provûfiování
vûci.

ZaráÏí mû, Ïe v na‰í spoleãnosti je tak
snadné nûkoho oãernit. Bez dÛkazÛ. 

Já se v‰ak nevzdávám a vûfiím, Ïe prav-
da vyjde najevo. Îe provûfiení policie pro-
káÏe mou nevinu.

ZÛstávám nadále fiadov˘m zastupitelem
a ãlenem finanãního v˘boru. Dál budu
prosazovat a hájit zájmy sv˘ch spoluob-
ãanÛ. 

Závûrem chci podûkovat v‰em, ktefií za
mnou stojí. V‰em, ktefií vidí v˘sledky mé
práce a vûdí, Ïe mi na na‰í obci skuteãnû
záleÏí.                      Bc. Radka Luxová
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radûji volil pfiírodu u nás v âechách. I na‰e paní uãitelky si stihly od-
poãinout, ale v srpnu jiÏ s radostí zaãaly pfiipravovat nové a nauãné
materiály, pomÛcky a dekorace ke vzdûlávání, aby mûly dûti zase
více nov˘ch podnûtÛ a chuti do uãení. V tomto ‰kolním roce máme
11 pfied‰kolákÛ, tak pracovních pomÛcek, nauãn˘ch kartiãek i pfii-
praven˘ch pracovních listÛ, nebude nikdy dost. 

Aby se nov˘m dûtem v na‰í ‰kolce líbilo, pfiivítáme je na zaãátku
záfií SváÈov˘m Dividlem. Pohádku nám pfiivezou jako pfiekvapení
a tímto dûkujeme i za 1. sponzorsk˘ dar na‰í M· od nejmenovan˘ch
rodiãÛ. Na seznamovací v˘let jedeme do herního centra Méìa Béìa

do Bohu‰ovic, kde si v‰ichni vyzkou‰íme na‰i fyzickou zdatnost, uÏi-
jeme spousty legrace a stmelíme úsmûvem a radostí ná‰ maliãk˘
dûtsk˘ kolektiv. Tento v˘let z dÛvodu velkého ohlasu opakujeme
kaÏd˘m rokem :). A pokud poãasí dovolí, v pÛlce fiíjna bychom rádi
nav‰tívili ZOOPARK v Chomutovû a poznali a vidûli pár zvífiátek na
vlastní oãi.....

Teì si v‰ak uÏíváme posledních letních dní a pomalu zaãínáme
chystat podzim. Vûfiíme, Ïe bude pro Vás bude tak barevn˘, jako
v‰echny dny v na‰í ‰kolce s na‰imi ‰kolãátky.

M. Pafiíková a kolektiv M·

Sousedské louãení s létem 28. 8. 2021
Tak je za námi dal‰í roãník akce „Sousedské louãení s létem“. Aã-

koliv jsme v‰ichni mûli obavy z poãasí, oãividnû se akce, i pfies nû-
kolik de‰Èov˘ch pfiehánûk, vydafiila. DÛkazem toho byly rozzáfiené
tváfie dûtí, které plny nekoneãné energie dovádûly na tfiech nafuko-
vacích hradech, nedbaje vody, která v potÛãcích chvílemi ze skluza-
vek stékala.  V programu pro dûti nechybûla zábavná hudebnû-po-
hybová show, kterou dûtem zprostfiedkovalo duo klaunÛ. Dûti se
mohly seznámit s vybavením  sanitního vozu zdravotní záchranné
sluÏby a zároveÀ si mohly vyzkou‰et podání první pomoci na resus-
citaãní figurínû. Akce se také zúãastnili roudniãtí dobrovolní hasiãi,
ktefií v‰em pfiedvedli vybavení vozidla CAS-20 a zároveÀ dûtem vy-
tvofiili mofie lehké pûny, která pfiinesla velkou radost nejen dûtem,
ale také rodiãÛm, ktefií museli pro své ratolesti vytáhnout suché ob-
leãení. Ty  odváÏnûj‰í  z dûtí si mohly vyzkou‰et br˘le s virtuální re-
alitou. Dûti, které rády tvofií, nav‰tívily stánek, kde si  vlastnoruãnû
vyrobily náramek ze sklenûn˘ch korálkÛ nebo si nabarvily dle vlast-
ní fantazie kámen akrylov˘mi barvami. Velkou atrakcí pro dûti bylo
malování na obliãej. Zajímavou podívanou v‰em divákÛm pfiipravila
skupina kynologÛ ZKO Slavín, která pfiedvedla rÛzná plemena psÛ.

Probûhly ukázky poslu‰nosti, vyhledávání a zadrÏení osob, a do-
provod nebezpeãné osoby. Do svého vystoupení dokonce zapojili
i pfiihlíÏející dûti a zadrÏení psem si mohla na vlastní kÛÏi vyzkou‰et
i paní starostka. Urãitû se nikdo nezapomnûl stavit u stánku s grilo-
van˘m prasátkem, kde k masu kaÏd˘ dostal v˘born˘ ãerstvû upe-
ãen˘ chléb a následnû si své menu mohl doplnit o vychlazené pivo
v novû otevfieném bistru. Pro dûti byla po celé odpoledne pfiiprave-
na malinovka, popcorn a sladké odmûny. Na své si pfii‰li také do-
spûlí, na které ãekala veãerní taneãní zábava. Úãast byla i pfies ne-
pfiíznivé poãasí velká, tak doufejme, Ïe se v takto hojném poãtu,
opût ve zdraví sejdeme i pfií‰tí rok!

Velké podûkování patfií v‰em, ktefií pfiispûli finanãní ãástkou do
„obecního prasátka“. Vybrané peníze budou pouÏity pfii pofiádání
dal‰í kulturní akce. 

Dále moc dûkujeme v‰em, ktefií se podíleli na organizaci a pro-
gramu celé skvûlé akce!      Martina Baltaretu
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(Pokraãování na následující stranû)

Léto v lese
Poslední prázdninové dny se poãasím

tváfiily, jako by se léto samo chtûlo pomalu
rozlouãit... Snad aby to ‰koláãkÛm nebylo
líto, Ïe namísto pobíhání venku mají opût
usednout do ‰kolních lavic. 

KdyÏ jsme se za na‰ím „lesÀo‰kolkov˘m“
létem ohlédly my, „holky z lesa“, byly jsme
dojaté. Letos jsme pro dûti pfiipravily ãtyfii
pfiímûstské tábory. âtyfii t˘dny s rÛzn˘mi té-
maty plné dobrodruÏství, radosti dûtí a slu-
níãka.

Zaãaly jsme hned druh˘ prázdninov˘
t˘den, a to tématem Studánky víly Rozárky.
Dûti se vydaly na lov chrostíkÛ, pochovaly si
zvífiátka u na‰ich spfiátelen˘ch chovatelÛ,
poznaly kolobûh vody a potkaly se s vílou
Rozárkou.

Bûhem druhého táborového t˘dne na
téma Cestování ãasem jsme dûti provedly
rÛzn˘mi historick˘mi vûky - od éry dinosau-
rÛ aÏ po moderní roboty. Dûti se svezly na
koních, odlévaly stopy, hrály si na indiány,
sestavovaly roboty a v neposlední fiadû hle-
daly poklad. Bûhem tohoto t˘dne se nám
také podafiilo obnovit na‰i lesní bahenní ku-
chyÀku, která je úÏasn˘m prostorem pro
kreativní vyjádfiení v‰ech dûtí. Tfietí tábor
probûhl na konci ãervence a pfiál pohybu
a sportovním radovánkám. Tématem byla

Lesní olympiáda. Dûti soutûÏily, zdolávaly
pfiekáÏkové dráhy, hrav˘m zpÛsobem se do-
zvûdûly olympijské zajímavosti a zjistily, jak
hrát fair play. KaÏd˘ si odnesl zaslouÏenou
medaili.

Poslední táborové téma bylo krásnû dût-
ské a hravé: Z pohádky do pohádky. RÛzné
postaviãky, víly, skfiítci, draci, divadlo, pfiíbû-
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hy, dobrodruÏství a Hrneãku vafi! naÏivo. A na závûr karneval s po-
hádkov˘m poho‰tûním.

Pfiekvapilo nás, jakou rychlostí se kapacita na‰ich táborÛ naplni-
la, a upfiímnû nás mrzelo, kdyÏ jsme musely zájemce odmítat. Dûti
chodily z táborÛ domÛ unavené, ‰pinavé a ‰Èastné. Podle rodiãÛ byl
cíl splnûn. Vûfiíme, Ïe se nám pfií‰tí rok podafií na na‰i prázdninovou
nabídku táborÛ navázat. Moc dûkujeme v‰em (nejen z Vûdomic),
ktefií pomohli z realizací táborÛ a ochotnû vûnovali dûtem svÛj ãas.
VáÏíme si toho. 

Léto se pfiehouplo. âas pfiímûstsk˘ch táborÛ je za námi. Jsme
vdûãné za dÛvûru rodiãÛ, kterou v nás vkládají tím, Ïe nám svûfiují
své dûti. Les je kouzelné prostfiedí, které dûti obohacuje a rozvíjí,
a vûfiíme, Ïe tahle cesta má smysl. 

Radka, Dana, TáÀa, Andrea a Nikola
t˘m ·kolky jinak (www.lesniskolkajinak.cz)

KdyÏ jsme dostali moÏnost napsat ãlánek do Vûdomick˘ch novin
o sezónû v Bistru U Sumce, pfiepadla mû nostalgická nálada pfii
vzpomínce na kaÏdou akci, která se v bistru konala. Tento rok byl
pro podnikatele z oboru gastronomie nároãn˘, i proto jsme velmi
vdûãní za podporu na‰ich zákazníkÛ a za kaÏdou akci, kterou jsme
pro vás ve Vûdomicích mohli uspofiádat. Byl to pÛl rok pln˘ zábavy,
dobré nálady a vesel˘ch dûtí. Zaãátek sezóny jsme pro vás otevfieli
v˘dejní okénko, které mûlo neuvûfiiteln˘ úspûch. Dûkujeme, Ïe jste
pfii‰li a nastartovali tak na‰i sezónu 2021. V dubnu jsme pro vás na-
chystali první men‰í akci v podobû schování ãarodûjnick˘ch balíãkÛ.
V ãervenci si dûti i dospûlí mohli uÏívat na Anenské zábavû, kde byl
skákací hrad, dobrÛtky pro dûti, pouÈ a veãerní zábava.  Velk˘ ús-
pûch u vás mûla akce Oldies, kdy jste i pfies ‰patné poãasí, v srpnu
tanãili aÏ do rána.  

Nesmím opomenout ani dokonalé filmové veãery. Vysílali jsme po-
hádky pro dûti i filmy pro dospûláky. Popcorn vonûl ‰iroko daleko
a skvûlá nálada byla pfiímo nakaÏlivá.

Jsem opravdu vdûãná, Ïe jsem mohla b˘t s vámi a vidût spokoje-
né zákazníky, a s nûkter˘mi z vás  i promluvit osobnû o tom, co mÛ-
Ïeme v pfií‰tí sezónû vylep‰it. 

Moc si váÏíme toho, Ïe jste s námi a rádi se vracíte. To je ten
motor, kter˘ nás Ïene dál k vylep‰ování a vym˘‰lení nov˘ch a no-
v˘ch v˘zev.

Dûkujeme, Ïe jste si s námi uÏívali a tû‰íme se na pfií‰tí rok nadu-
pan˘ programem v Bistru u Sumce.                         Eva Kuchtová

V mûsíci ãervnu leto‰ního roku potkalo 4 moravské vesnice
velké ne‰tûstí. Prohnalo se obcemi tornádo, které napáchalo ne-
dozírné ‰kody na majetcích tamních obyvatel. 

ProtoÏe víme, co znamená takováto katastrofa i od nás z obce,
kdyÏ byly povodnû, rozhodla jsem se ve spolupráci s paní sta-
rostkou Janou Salcmanovou o rychlou pomoc tûmto postiÏen˘m
obcím. 

V sobotu dne 26.6.2021 v poledne jsem zavolala paní starost-
ce my‰lenku, Ïe bychom s dûvãaty z Babího Léta obe‰ly vûdo-
mické rodiny, zda budou ochotni pfiispût finanãní ãástkou.

Paní starostka vyhlásila tento zámûr místním rozhlasem a jiÏ ve
14 hodin jsme se roze‰ly po obci v rukách archy na podpisy a po-
kladnu.

Na Zavadilce s paní Jaroslavou Wogurkovou a pomohla i paní
Jindra Kikalová, která kdyÏ bylo zfiejmé, Ïe nestihneme do veãe-
ra Vûdomice dole, tak se souhlasem paní starostky oslovila paní
Marii Vágnerovou a paní Vûnu Kutilovou, které nezaváhaly ani
chvilku a roze‰ly se také oslovovat obãané Vûdomic a Ïádat o fi-
nanãní pomoc.

Byla to rychlá akce, za kterou bych chtûla podûkovat hlavnû
na‰im vûdomick˘m obãanÛm za vstfiícnost a pochopení. Musím
fiíci, Ïe byly i velice dojemné chvilky.  

A také dûvãatÛm z na‰eho spolku Babí Léto patfií velk˘ dík, Ïe
obûtovaly svÛj voln˘ ãas.

Vybrala se velká ãástka 105 914,-, která  byla je‰tû ten den
pfiedána v zapeãené obálce starostovi Kfie‰ic, kter˘ odjel na Mo-
ravu s kfie‰ick˘mi  hasiãi pomáhat  pfii  katastrofû a pfii té pfiileÏi-
tosti byly pfiedány peníze starostÛm postiÏen˘ch obcí. 

Za tuto rychlou a spontální pomoc je‰tû jednou v‰em dûkuji.
Za spolek Babí Léto Marie Hypská

OHLÉDNUTÍ ZA SEZÓNOU V BISTRU U SUMCE

Spolek Babí  Léto na pomoc postiÏen˘m obcím na Moravû
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...a uÏ tu zase je záfií. Prázdniny jsou
v knihovnû vût‰inou klidnûj‰í období
roku. Dûti jsou na prázdninách nebo
doma v bazénech, dospûláci na dovolené
nebo na zahradû, a tak létem proplouvá-
me vût‰inou jen s aktivitami pro seniory.
Po nucené pauze, zpÛsobené koronavi-
rem, koneãnû zaãala fungovat kavárniã-
ka v knihovnû a mohli jsme zahájit i pra-
videlná cviãení. Od záfií budeme opût
s dûtmi tvofiit v na‰í v˘tvarné dílnû.

Dne 16. záfií bude knihovní fond bohat‰í
o dal‰í v˘mûnn˘ soubor knih z litomûfiické
knihovny. Pfiijìte si vybrat knihu! Tû‰ím se
na v‰echny souãasné i budoucí ãtenáfie
na‰í obecní knihovny.

Iva Fofitová - knihovnice

GALERIE POD ·IR¯M NEBEM
S prázdninami také konãí na‰e „Kamínko-

vá“ galerie, která celé léto zdobila plot pfied
knihovnou. Pro velk˘ úspûch, kter˘ venkov-
ní galerie mûla, v‰ak nekonãíme s vystavo-
váním natrvalo. Záhy zahájíme „Ka‰tano-
vou“ galerii. Opût pÛjde o Va‰e díla. Kdoko-
li mÛÏe své dílo v galerii vystavit. Podmín-
kou je pouze to, Ïe na jeho v˘robu budou
pouÏité ka‰tany. Galerii otevfieme hned, jak
zaãnou zralé ka‰tany padat. Sledujte na‰e

Chovatelé Vás zvou na svoji tradiãní v˘stavu!
Dobr˘ den, se‰el se rok s rokem a mûsíc

záfií opût pfiedurãuje kaÏdoroãní konání na‰í
tradiãní v˘stavy drobného zvífiectva místními
chovateli.

K leto‰nímu roku zhlíÏíme celkem s vel-
kou nadûjí, Ïe se jiÏ nebudou opakovat
omezení z hlediska pandemické situace
a hlavnû vûfiíme, Ïe se na nás usmûje ‰tûs-
tíãko a hlavnû krásné podzimní sluníãko.

V˘stavu králíkÛ, drÛbeÏe a okrasn˘ch ho-
lubÛ od na‰ich ãlenÛ a ostatních vystavova-
telÛ, jak na‰eho, tak i okolních okresÛ
s ukázkou domácích nutrií od pfi. Dobo‰e
mohou náv‰tevníci zhlédnout opût v na‰em
hezkém prostfiedí na chovatelské farmû na
Zavadilce ve dnech 24. - 26. 9. 2021.

Z dÛvodu na‰eho velkého zájmu náv‰tûvy
na‰í v˘stavy, hlavnû dûtmi pfied‰kolního
vûku, ale i samozfiejmû dûtmi star‰ími, jsme
na‰e konání v˘stavy roz‰ífiili o den pátek
a dûtem vyãlenili tento den ãas náv‰tûvy od
9:00 do 13:00 hod. Na‰ím pfiáním je náv‰tû-

va dûtí z na‰eho okolí, jelikoÏ jako je jejich
úsmûv a zájem o zvífiátka je hroznû krásná
odmûna za to co s láskou dûláme my, a to-
hoto si moc, hroznû moc váÏíme! V prvé
fiadû samozfiejmû srdeãnû zveme dûtiãky
z na‰í místní matefiské ‰kolky.

Otevírací doba je:  
pátek 24. 9. 2021 
• 9:00 - 13:00 hod - urãeno pro dûti a mlá-

deÏ
• 13:00 - 17:00 hod - pro vefiejnost
sobota 25. 9. 2021
• 9:00 - 17:00 hod
nedûle 26. 9. 2021
• 9:00 - 14:00 hod
• vyhodnocení nejlep‰ích chovatelÛ v˘stavy

13:00 hod

Obãerstvení na v˘stavû je zaji‰tûno
panem Zd. Kube‰em.

Zvlá‰tû zveme Vás, spoluobãany Vûdo-

mic, ale samozfiejmû i náv‰tûvníky z celého
okolí s pfiáním, z na‰í strany podafiené v˘-
stavy, jak jiÏ jsem pfiedeslal hezkého poãasí
a velkého poãtu Vás náv‰tûvníkÛ. Pfiáním je,
aby se nám toto podafiilo a mohl jsem po
v˘stavû napsat, oproti loÀskému roku do
ãlánku do Va‰eho zpravodaje, - „Leto‰ní
na‰e v˘stava byla vydafiená!“

Dovolte nám, abych na závûr, v ãele
s na‰ím pfiedsedou ZO pfi. Tou‰kem podû-
koval:

- Zastupitelstvu Va‰í krásné obce, v ãele
Va‰í Starostkou paní Salcmanovou za ve‰-
kerou podporu, kterou vûnují na‰í ZO a za fi-
nanãní sponzorsk˘ dar na konání leto‰ní
na‰í v˘stavy.

Je‰tû jednou moc dûkujeme! Mûjte se
v‰icni moc hezky, hodnû zdraví, a tfieba
na shledanou na na‰i v˘stavû.

Jednatel âSCH ZO Roudnice n.Labem 
- farma Vûdomice  

Antonín Kubovec

webové stránky nebo facebook. UÏ se moc
tû‰íme na zvífiátka, panáãky a dal‰í Va‰e
dílka. Vystavovat mÛÏe kaÏd˘. Bez ohledu
na vûk.

V¯TVARNÉ DÍLNY PRO DùTI
S nov˘m ‰kolním rokem otevíráme v˘tvar-

né dílny pro dûti. Scházíme se pravidelnû
kaÏdé pondûlí v 17:00 hodin. Dílny jsou ur-
ãené pro samostatné dûti od 4 do 12ti let.
Mlad‰í mohou pfiijít v doprovodu dospûlého.
Aktuální informace najdete na stránkách
knihovny www.knihovnavedomice.cz.

CVIâENÍ PRO SENIORY
V knihovnû probíhá rehabilitaãní cviãení

pro seniory. KaÏdé pondûlí od 10 do 11

hodin cviãíme na Ïidlích. Cviãení je vhodné
i pro ty, ktefií mají nûjaká omezení pohybu.
Od 15:30 do 16:30 cviãí druhá skupina -
pfieváÏnû vleÏe na cviãebních podloÏkách.
V‰echny pomÛcky jsou k dispozici v knihov-
nû. Staãí vzít na sebe pohodlné obleãení
a pfiijít na cviãení. VÏdyÈ pfiece: „Cviãit
mÛÏe‰, i kdyÏ nemÛÏe‰.“ Je to hlavnû o tom
chtít. Tak pokud chcete, pfiijìte to zkusit! Po-
drobnosti jsou na na‰ich webov˘ch strán-
kách, nebo se domluvte pfiímo s cviãitelkou
na tel. 723 824 329.

JE ZDRAVENÍ P¤EÎITEK?
KdyÏ jsem byla malá, jezdili jsme k babiã-

ce na vesnici na prázdniny. Zdravili jsem
kaÏdého, koho jsme potkali.  Bylo to na-
prosto normální a pokud dítû nezdravilo,
svûdãilo to o nûãem neblahém v jeho v˘-
chovû. Prostû: Pozdravit je slu‰nost a odpo-
vûdût na pozdrav je povinnost. Tak nás to
uãili rodiãe, uãili nás to ve ‰kole a nikomu to
nepfii‰lo zatûÏko.

Je‰tû pfied pár lety, kdyÏ jsem se opût do-
stala na vesnici, bylo zdravení normální.
Lidé vût‰inou k pozdravu pfiidali úsmûv,
nebo pár slov. 

Marnû pfiem˘‰lím, co se stalo.  Co se za
tu krátkou dobu zmûnilo. Proã leckdo na po-
zdrav ani neodpoví. Proã mladí ãasto nepo-
zdraví vÛbec. A nezdraví-li maminka, dítû se
tomu tûÏko bude uãit...

Nebo je zdravení pfieÏitek? Vy‰lo z módy,
jako charleston nebo bufiinka?

To snad ne! VÏdyÈ i takov˘ obyãejn˘ po-
zdrav: „Dobr˘ den“ - pfiidáme-li k nûmu
úsmûv - pÛsobí jako sluneãní paprsek.

Pfiichází podzim a kaÏd˘ paprsek pfiijde
vhod. Tak ho dopfiejme sobû i tûm, které
potkáme.                                               IF

Milí ãtenáfii, prázdniny nám utekly jako voda...
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KPOZ: Na‰i jubilanti
V mûsíci ãervenci oslavili svá Ïivotní jubilea tito
na‰i obãané:

paní Miroslava Konopíková
pan Ladislav Sekera
paní Ingeborg Honková
pan Miroslav Vít
pan MiloÀ Rous

V mûsíci srpnu oslavili svá Ïivotní jubilea tito
na‰i obãané:

paní Marie Podrábská
pan Stanislav Knobloch 
paní Marie Jandová
paní Libu‰e Bûlohlávková
paní Vûnceslava KfiiÏková
paní Eva Kaãírková 
pan Karel Srch

V mûsíci záfií slaví svá Ïivotní jubilea tito na‰i ob-
ãané:

paní Jifiina Kvasniãková
pan Václav âermák
pan Ladislav Podrábsk˘

V‰em oslavencÛm pfiejeme mnoho zdraví do dal-
‰ích let, rodinnou pohodu a Ïivotní optimismus.

Na mûsíc fiíjen pfiipravuje na‰e komise spolu s OÚ
kulturní akci pro na‰e star‰í spoluobãany „Setkání
seniorÛ“. V‰ichni si pfiejeme, aby úãast na této spo-
leãenské události byla co nejpoãetnûj‰í. MÛÏete se
tû‰it na vystoupení umûlcÛ z âeské Lípy - Duo Ada-
mis. V‰ichni na‰i seniofii jsou srdeãnû zváni.

KPOZ Sekerová V.

NejbliÏ‰í kulturní akce obce Vûdomice,
na které se mÛÏete tû‰it:

PODùKOVÁNÍ OBCI VùDOMICE A STAROSTCE OBCE

BISTRO SAHARA 
Vás zve...

Srdeãnû zveme v‰echny obyvatele k pfiíjemnému posezení do novû otevfieného bistra
SAHARA. V nabídce je mnoho alkoholick˘ch i nealkoholick˘ch nápojÛ, koktejlÛ, drobné ob-
ãerstvení a pivo znaãky PlzeÀ a Gambrinus. Otevfieno je kaÏd˘ den od  16 do 20 hodin. 
Tû‰íme se na Va‰i náv‰tûvu!                                                                     Patrik Jurista

Dûkujeme obci Vûdomice za dotaci v roce
2021 ve v˘‰i 5 000,- Kã ve prospûch bezpri-
zorních koãek v útulku Koãiãí domov Sluníã-
ko, z.s..  Pfiíspûvek byl pouÏit dle stanov na
veterinární péãi a kastrace koãiãek bez do-
mova a byl fiádnû obci vyúãtován. 

Velké podûkování patfií starostce obce
paní Janû Salcmanové, která fie‰í bezprizor-
ní koãiãky (i ostatní zvífiátka) v obci dle zá-
kona o obcích v souladu se zákonem na
ochranu zvífiat proti t˘rání. 

Vûdomice jsou díky paní starostce jedna z

mála obcí, která se snaÏí zabránit nekontro-
lovanému mnoÏení koãek na svém katast-
rálním území jejich kastrací nebo umístûním
do útulku, jak ukládá zákon. Díky tomu se v
obci sniÏuje poãet bezprizorních koãek. Ob-
ãanÛm, ktefií nemají své koãiãky vykastrová-
ny a mnoÏí je, je nabídnuta pomoc s jejich
kastrací.

Od zaãátku roku 2021 bylo pfiijato do útul-
ku Koãiãího domova Sluníãka, z.s. osm ko-
ãiãek z Vûdomic. Sedmi koãiãkám byl nale-
zen nov˘ domov, jeden kocourek byl vrácen

majiteli. Celkem bylo do útulku v leto‰ním
2021 pfiijato 217 koãek. 

Situace s bezprizorními koãiãkami v ob-
lasti Roudnicka je stále neutû‰ená, bohuÏel
se nedafií vyfie‰it v‰echny nekastrované
koãky v okolí, kapacita útulku a lidské úsilí
na situaci nestaãí.

Prosíme v‰echny obãany, dejte své koãiã-
ky vãas vykastrovat a nepodílejte se na je-
jich dal‰ím mnoÏení, koãek a ne‰Èastn˘ch
koÈat je opravdu mnoho!

Za Koãiãí domov Sluníãko, z.s. 
Milana Petrásková,

pfiedsedkynû.

■ Posezení 

s hudbou Klubu dÛchodcÛ .............24. 9. 2021

■ Drakiáda „U Sumce“ ........................9. 10. 2021

■ Setkání vûdomick˘ch 

seniorÛ............................................22.10. 2021

■ Vefiejná prezentace investiã. 

projektÛ - beseda s obãany...........10. 11. 2021

■ Vánoãní trhy s rozsvícením 

vánoãního stromu..........................27. 11. 2021

■ Mikulá‰ská nadílka...........................5. 12. 2021

■ Betlémské svûtlo........................prosinec 2021

■ Zpívání u vánoãního stromu...........22. 12. 2021
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(Pokraãování na následující stranû)

Leto‰ní léto bylo pro na‰e mladé hasiãe podstatnû
ãinorodûj‰í neÏ to loÀské

Plamen do Jihlavy. Pro na‰e „star‰áky“ to byla jiÏ tfietí úãast v fiadû
na MâR, ale tentokrát na nûj vyrazil t˘m s absolutnû nejmen‰ím vû-
kov˘m prÛmûrem ze v‰ech 15 zúãastnûn˘ch druÏstev ze 14 krajÛ
(Stfiedoãesk˘ kraj jako nejvût‰í má dva zástupce). Velkou ãást t˘mu
totiÏ tvofiili na‰i „postar‰ení“ nejzdatnûj‰í mlad‰í Ïáci. Na‰e SDH re-
prezentovali Eli‰ka Nováková, Melinda Javorãáková, Daniel Hodek,
Tomá‰ Marek, Denisa Hodková, Anna Abrtová, Michal Jindrák, Da-
niel Pecháãek, Jan Marek a Matûj ·ámal. I pfies vûkov˘ handicap
na‰i borci v silné konkurenci obstáli a vybojovali nejlep‰í umístûní ze
sv˘ch pfiedchozích úãastí a obsadili pfiekvapivé 11. místo. Tím se
sv˘m zpÛsobem zapsali do novodobé historie této soutûÏe v Ústec-
kém kraji, kdy se ani jednomu z jejich „ústeck˘ch“ pfiedchÛdcÛ ne-
podafiilo dosáhnout lep‰ího v˘sledku.

3.ãervence se konalo v moravském Zábfiehu Mistrovství âeské
republiky dorostu. I na nûm nechybûlo na‰e druÏstvo dorostencÛ,
ktefií se vydali bojovat o co nejlep‰í v˘sledek a pokusit se vylep‰it své
umístûní z roku 2019, kdy obsadili ve Svitavách ãtrnácté místo (15
zúãastnûn˘ch t˘mÛ - 14 krajÛ + Stfiedoãesk˘ kraj dva zástupci). Ná‰
dorosteneck˘ t˘m musel b˘t doplnûn jiÏ z kraje sezóny o tfii borce ze
spfiátelen˘ch sborÛ Lhenice (2) a Hrobce (1). Kluci spoleãnû tréno-
vali a bojovali o postup na mistrovství republiky jiÏ od okresního
a krajského kola, a tak mohli pfiedvést v Zábfiehu svou sehranost.
DruÏstvo soutûÏilo ve sloÏení Matûj ·ámal, Michal Jindrák, Jan
Marek, Daniel Pecháãek, Zdenûk Sazeãek (v‰ichni SDH Vûdomice),
Václav Dolej‰í (SDH Hrobce) a Dominik Petrlík s Honzou Vlãkem
(oba SDH Lhenice). Vzhledem k obrovské konkurenci, se od klukÛ
neoãekával Ïádn˘ mimofiádn˘ v˘sledek, ale sv˘m umístûním na
krásném 6. místû v‰em vyrazili dech. Dosáhli tak historicky, stejnû

Pfiedev‰ím si hned z kraje prázdnin pomûfiily t˘my na‰ich star‰ích
ÏákÛ a dorostencÛ svou v˘konnost na nejvy‰‰í moÏné úrovni, a to
na mistrovství âR v poÏárním sportu, kam se probojovaly po jarních
vítûzstvích v okresním a krajském kole.

26.ãervna se druÏstvo star‰ích ÏákÛ vydalo na Mistrovství âR Hry
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jako druÏstvo star‰ích ÏákÛ, nejlep‰ího
umístûní druÏstva z Ústeckého kraje v této
kategorii.

4. ãervence pokraãovalo MâR soutûÏi do-
rostencÛ-jednotlivcÛ. I zde jsme mûli svoje
zastoupení. V kategorii mlad‰ích dorostenek
nás reprezentovala Denisa Hodková a v ka-
tegorii stfiedních dorostenek Lucka Abrtová.
Obû dûvãata se za své v˘sledky vÛbec ne-
musí stydût, své disciplíny zvládla se ctí. De-
nisa se umístila na 10. místû a Lucka, i pfies
svÛj o‰kliv˘ pád na stovce pfiekáÏek, obsa-
dila 5. místo. 

Skvûlé jméno na‰emu sboru dûlá také Mi-
chal Jindrák, kter˘ byl zafiazen do ‰ir‰ího
okruhu adeptÛ reprezentace âR v poÏárním
sportu v kategorii star‰ích ÏákÛ. Michal se
prÛbûÏnû úãastní soustfiedûní pofiádan˘ch
pro vybrané chlapce a zároveÀ podstupuje
mnohá mûfiení sil v rámci soutûÏí, které jsou
pro tyto borce pofiádány. 7. srpna se Michal
zúãastnil závodu na 100m s pfiekáÏkami
v Kamenci u Poliãky. Závod s názvem „Ve-
ãerní stovky“ probíhal postupnû cel˘ den
systémem postupového pavouka a byl za-
konãen finálov˘m bûhem za umûlého osvût-
lení. Michal skonãil ve své kategorii na prv-
ním místû. Podobnû úspû‰nû si vedl na
Mistrovství âR ve v˘stupu na vûÏ v Ostravû
21. srpna, kde se umístil na tfietím místû.

Tûsnû pfied prázdninami se rozbûhl prv-
ním kolem také kaÏdoroãní seriál závodÛ

jednotlivcÛ v bûhu na pfiekáÏkové dráze Sti-
max Cup 2021, ve kterém dosahují na‰i
mladí borci v˘born˘ch v˘sledkÛ. Ústeck˘
závod pfiinesl pro na‰e barvy tyto v˘sledky
na pfiedních místech: mlad‰í dívky (9-11 let)
1. místo Eli‰ka Nováková, 4. místo Melinda
Javorãáková; mlad‰í chlapci (6-8 let) 2.
místo Patrik Jindrák; mlad‰í chlapci (9-11
let) 2. místo Daniel Hodek; star‰í dívky (12-
15 let) 6. místo Anna Abrtová; star‰í chlapci
(12-15 let) 1. místo Daniel Pecháãek; doro-
stenky (do 16 let) 1. místo Lucie Abrtová;
star‰í dorostenci a muÏi 5. místo Zdenûk
Sazeãek.

Druhé kolo probûhlo 28. srpna v Mezibo-
fií. ·patné a velmi sychravé poãasí podstat-
nû ovlivnilo v˘kony velké ãásti startovního
pole a nebyla tak nouze o mnohá pfiekvape-
ní. Na‰i nejlep‰í jednotlivci se vesmûs s tûÏ-
k˘mi podmínkami vyrovnali hÛfie, na stupnû

vítûzÛ se naopak probojovali jiní, od kter˘ch
se to moc neoãekávalo. Mezi mlad‰ími Ïáky
(9 - 11 let) si své pozice uhájil Daniel Hodek,
v kategorii star‰ích dívek (12-15 let) si 3.
místo vybojovala Anna Abrtová a ve stejné
kategorii chlapecké na 2. stupínek vystoupal
Jan Marek. Mezi dorostenkami potvrdila ví-
tûzstvím svou v˘bornou v˘konnost Lucie
Abrtová.

Poslední kolo Stimax Cupu 2021, které
rozhodné i o celkovém pofiadí seriálu, pro-
bûhne na konci záfií ve Varnsdorfu.

Letos poprvé se ná‰ sbor pokusil bûhem
letních prázdnin uspofiádat pfiímûstsk˘ tábor
pojat˘ jako „Vzdûlávací dny mlad˘ch hasi-
ãÛ“. Bûhem druhého srpnového t˘dne tak
více neÏ tfiicítka dûtí (nejen hasiãÛ) absolvo-
vala bohat˘, dlouho pfiipravovan˘ program,
kter˘ je jistû nejen pobavil, ale pfiinesl jim
i mnoho nov˘ch poznatkÛ a záÏitkÛ.

SK SAHARA Vûdomice z.s.  - fotbal 
Dobr˘ den VáÏení pfiátelé, dovolte, abych Vás seznámil s dûním

v SK Sahara Vûdomice  od posledního vydání  Vûdomick˘ch  novin.

„A“muÏstvo Letní pfiíprava se rozebûhla ve druhé polovinû ãer-
vence. Souãástí letní pfiípravy byla úãast muÏstva na turnaji o pohár
starosty  ve M‰eném - lázních, kter˘ jsme loni vyhráli, takÏe jsme
jeli vítûzství v turnaji obhajovat. K prvnímu zápasu nastoupili na‰i
hráãi proti muÏstvu SK Vinafiice z kladenského okresu. Po vyrovna-
ném poloãasu 1:1 rozhodli na‰i hráãi tfiemi brankami o celkovém ví-
tûzství 4:1 a postupu do finále proti domácímu Sokolu M‰ené -
láznû. Finálov˘ souboj vyhrála Sahara také 4:1  a tím obhájila ví-
tûzství z loÀska.

Dal‰í pfiípravn˘ zápas sehráli na‰i hráãi v Lukavci s místním SK,
úãastníkem okresního pfieboru. Po velmi zajímavém prÛbûhu utká-
ní, ve kterém útoãné fiady obou muÏstev jasnû dominovali nad obra-
nami, zvítûzili domácí gólem z poslední minuty utkání  6:5.

Roãník 2021 - 2022 byl zahájen prvním kolem 28. srpna. Sahara
zajíÏdûla k nováãkovi III. tfiídy sk. B do Pfiedonína. Na‰i hráãi neda-
li domácím moÏnost pfiedstavit se natû‰en˘m divákÛm v prvním do-
mácím zápase nad‰en˘m v˘konem a hned ve druhé minutû dal gól
Dominik ·picar. Dále pokraãovali v nátlakovém fotbale s vyuÏívá-
ním hry po kfiídlech a ãastou stfielbou. Do poloãasu pfiidal dal‰í dvû
branky David BláÏa a jednu 

Honza Chládek. Za domácí sniÏoval z penalty na 1:3 Jansa.
Ve druhém  poloãase tempo hry z na‰í strany opadlo a domácí se

dostávali více do hry. Pfiesto jsme pfiidali dal‰í dva góly (vlastní
a Borek Suk) a zápas dovedli do vítûzného konce 6:1 v ná‰ pro-
spûch. 

K prvnímu domácímu zápasu sezony proti Podfiipanu Rovné
B nastupovali na‰i hráãi v roli favoritÛ, zejména, kdyÏ hosté podlehli
v domácím prostfiedí hráãÛm Klenãe 1:5.

Od zaãátku zápasu mûli hráãi Sahary územní pfievahu a vytváfie-
li si dobré pfiíleÏitosti. Jen se ãekalo, kdy padne první gól utkání. Ze
zápasu se stal festival nepromûnûn˘ch ‰ancí. V prvním poloãasu

orazítkovali  BláÏa a Suk tyãe branky hostujícího brankáfie Vorasic-
kého, kter˘ v brance doslova ãaroval, kdyÏ zne‰kodnil dal‰í tfii gólo-
vé ‰ance Davida BláÏi. Ve druhém poloãase pokraãovala snaha
hráãÛ Sahary o vstfielení branky, ale kdyÏ nepromûnil BláÏa ani pe-
naltu, zaãal se soupefi osmûlovat a stále ãastûji zamûstnával na‰i
obranu. AÏ po jednom nákopu na na‰i polovinu minul míã Vojta Pût-
ník a soupefiÛv útoãník otevfiel skóre. Do konce zápasu zb˘valo pÛl
hodiny a na‰i hráãi zaãali hrát alespoÀ o remízu. VytouÏen˘ gól
vstfielil po rohovém kopu hlavou Honza Chládek, ale to bylo z na‰í
strany, i pfies dal‰í stfielecké ‰ance, v‰echno. Zápas skonãil 1:1 (0:0)
‰lo se na penalty, ve kter˘ch dvakrát vychytal brankáfi hostí na‰e
stfielce a ná‰ gólman Kuba Kos „pouze“ jednou. Po druhém kole je
na‰e muÏstvo na ãtvrtém místû s dvoubodovou ztrátou na pfiekvapi-
vého lídra skupiny Viktorii Kleneã, kam zavítá Sahara hned v pfií‰tím
kole.                                                                               J.Sekera

Po roãní odmlce zpÛsobené znám˘mi
okolnostmi plánujeme uskuteãnit tradiãní:

SBùR STARÉHO ÎELEZA
V OBCI V SOBOTU
6. LISTOPADU 2021
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